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انتقاد بی سابقه استاندار گیلان؛

مردم نباید تاوان بازی های سیاسی اعضای 
شورای شهر رشت را بپردازند

اسدالله عباسی در جلسه کارگروه مدیریت 
پسماند گیلان در سالن الغدیر استانداری با 
بیان اینکه گزارش محیط زیست از وضعیت 
نشان  گیلان  شهرستان های  در  پسماند 
اظهار  است،  محیطی  زیست  فاجعه  دهنده 
کرد: معضل پسماند یکی از مشکلات بزرگ 
محیط  آمار  این  و  است  گیلان  استان  در 
شهرستان های  پسماند  وضعیت  از  زیست 

استان بسیار تاسف بار است.
از مسؤولان  برخی  عملکرد  از  انتقاد  با  وی 
پسماند  وضعیت  ساماندهی  خصوص  در 
از  برخی  گفت:  گیلان  شهرستان های  در 
شهرداران  و  فرمانداران  ویژه  به  مسؤولان 
برخی از شهرها ساماندهی پسماند شهر خود 
را رها کردند که باید به مردم و استانداری 
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دکتر فریبرز منصور قناعی، با اشاره به اینکه هر 
گونه التهاب کبد هپاتیت عنوان می شود، اظهار 
کرد: مردم گیلان به شدت اضافه وزن دارند و 
باید مراقبت شیوع هپاتیت های ویروسی مثل 

A,B,C,D باشند.
افرادی که در معرض  افزود: برای  دکتر قناعی 
خدمات  کارمندان  مانند  هستند  ابتلاء  خطر 
است.  در دسترس   B هپاتیت واکسن  درمانی، 
 B هپاتیت  به  مبتلا  فرد  کنار  در  که  افرادی 
زندگی می کنند یا از یک مادر مبتلا به هپاتیت 
متولد شده اند و یا همسران شأن مبتلا هستند 
باید واکسن هپاتیت بزنند. اما متأسفانه هپاتیت 
C واکسن ندارد و افراد باید احتیاط های لازم را 

در نظر بگیرند.
جامعه  افراد  آگاهی  افزایش سطح  بیان  با  وی 
ویروسی  هپاتیت های  انتقال  راه های  به  نسبت 
می تواند نقش مهمی در کاهش آمار مبتلایان 
انواع  به این بیماری و دستیابی به ریشه کنی 
حال  در  افزود:  باشد،  داشته  هپاتیت  مختلف 
حاضر ۷۰ درصد مردم گیلان چاق هستند و در 
حدود ۴۰درصد مردم گیلان دارای کبد چرب 

هستند.
داروهای  رویه  بی  مصرف  از  همچنین  قناعی، 
گیاهی انتقاد کرد و گفت: در استان گیلان به 
ویژه مصرف اغراق آمیز گل گاوزبان باعث تخریب 

جدی کبد برخی از بیماران شده است.
را  کشور  در   B هپاتیت  بیماری  متوسط  وی 
بیماری  متوسط  گفت:  و  کرد  بیان  ۲/۲درصد 
هپاتیت در گیلان یک درصد است و این نشانه 
اهمیت مردم گیلان نسبت به سلامتی خودشان 

است.
 C قناعی، همچنین با اشاره به بیماری هپاتیت
افزود: راه انتقال این نوع هپاتیت از راه تماس های 
پرخطر، تزریق سرنگ های آلوده مشترک و تزریق 
خون آلوده است و باید توجه داشت که بیماران 
دیالیزی، تالاسمی و هموفیلی بیشتر در معرض 
خطر ابتلا به این نوع بیماری هستند. متاسفانه 
این بیماری واکسن ندارد و فرد می تواند ویروس 

را به دیگران منتقل کند.
رییس مرکز تحقیقات بیماریهای کبد و هپاتیت 
دانشگاه علوم پزشکی گیلان گفت: برای ریشه 
کنی هپاتیت C درمانهای موثری وجود دارد، اما 
واکسن ندارد.همچنین با همت وزارت بهداشت 
ما  درکشور  هپاتیت  درمان  در  موثر  داروهای 

پوشش بیمه ای دارند.
این متخصص عفونی در پاسخ به این سوال که 
چه افرادی در معرض خطر هپاتیت C قراردارند 
بیماران  کبد،  نارسایی  به  مبتلایان  گفت: 
هموفیلی و تالاسمی وکسانی که دیالیز میشوند 
از جمله افراد در معرض خطر هستند وباید برای 
غربالگری وتشخیص ودرمان به موقع اقدام کنند.

دکتر فریبرز منصور قناعی؛
۷۰ درصد مردم گیلان 

چاق هستند

پاسخگو باشند.
استاندار گیلان با تاکید بر اینکه ارائه گزارش 
شهرداران در خصوص پسماند مشکلی را بر 
طرف نمی کند، بیان کرد: مردم از برگزاری 
به  ولی  شدند  خسته  تکراری  جلسات  این 
اعضای  و  شهرداران  از  برخی  می آید  نظر 
شورای اسلامی شهر شهرستان ها برای حل 
حل  برای  معجزه  دنبال  به  پسماند  معضل 

این مشکل هستند.
عباسی با انتقاد از ناکارآمدی و ضعف اعضا 
شهر  گفت:  رشت  شهر  اسلامی  شورای 
رشت چندین ساله درگیر بازی های سیاسی 
تا چه  اعضای شورای اسلامی شهر است و 
و ضعف  ناکارآمدی  تاوان  باید  مردم  زمانی 
اعضا شورای اسلامی شهر رشت را بپردازند؟

تهران  به  را  گزارش  باشد  منوال  همین 
به  آخر  بار  برای  افزود:  ارسال خواهم کرد، 
فرمانداران تذکر می دهم که اگر وضعیت به 
همین منوال باشد جلسه کارگروه پسماند را 
تعطیل و گزارش را به تهران ارسال خواهم 
کرد. وی مسؤولیت شهرستان ها را بر عهده 
اقدامات  کرد:  بیان  و  دانست  فرمانداران 
حوزه  در  فرمانداران  توسط  گرفته  صورت 
پسماند، زیبنده مردم گیلان و دولت مردمی 
نیست و با ادامه داشتن این وضعیت با آنان 
برخورد خواهد شد. به گفته استاندار گیلان 
آرد  گونی  هزار  نسبت سال گذشته ۲۹  به 
نان بیشتر به شهرستان ها تعلق گرفته ولی 
بار دیگر شاهد کمبود نان و تعطیلی نانوایی 

در برخی شهرستان ها هستیم.

در خصوص  فرماندار رشت  به  تذکر  با  وی 
رشت  شهر  پسماند  وضعیت  به  رسیدگی 
روند  بر  رشت  فرماندار  کرد: چطور  تصریح 
بررسی صلاحیت شهردار نظارت دارد ولی بر 
ساماندهی پسماند هیچ گونه توجه ای ندارد، 
لذا شخصا وضعیت پسماند رشت را پیگیری 
خواهم کرد زیرا رئیس جمهور از وزیر کشور 
انتظار  مسؤولان  از  مردم  و  بنده  از  وزیر  و 

دارند.
گیلان،  در  دولت  عالی  نماینده  گفته  به 
موظف  گیلان  استانداری  عمرانی  معاون 
وضعیت  آخرین  آینده  روز  دو  تا  است 
مردم  زیرا  دهد  گزارش  بنده  به  را  پسماند 
بیان  با  عباسی  دارند.  انتظار  مسؤولان  از 
به  گیلان  در  پسماند  وضعیت  اگر  اینکه 

مدیرعامل  کیاده،  حسن  محبوبی  مهدی 
گیلان  استان  صنعتی  شهرک های  شرکت 
و محیط  بهداشت  ایمنی،  ارتقاء  در همایش 
زیست گفت: طرح ممیزی ایمنی و بهداشت 
برنامه های  راستای  در  تولیدی  واحدهای 
و  تجارت  و  معدن  صنعت  وزارت  راهبردی 
سازمان صنایع کوچک و شهرکهای صنعتی 
بهداشت  ایمنی،  سطح  ارتقا  هدف  با  ایران 
ومحیط زیست واحدهای صنعتی مستقر در 
شهر ک ها و نواحی در دستور کار این شرکت 
داشت:  بیان  ادامه  در  وی  است.  گرفته  قرار 
سرمایه  تولیدی،  مدیران  از  ما  درخواست 
مطالعه  استان،  صنعتی  واحدهای  و  گذاران 
جدی طرح های مطالعاتی شهرک های صنعتی 
در این خصوص است که بسیار کاربردی است 
و منجر به کاهش آلاینده ها و رفع مشکلات 

دو تصفیه خانه در شهرک های صنعتی سفیدرود و نالکیاشر لنگرود در حال احداث است
زیست محیطی در حوزه صنعت خواهد شد.

محبوبی ادامه داد: بحث ایجاد تصفیه خانه ها 
به  صنعتی  خانه های  تصفیه  از  بهره وری  و 
شرکت  صنعتی،  پساب های  پالایش  جهت 
احداث  به  اقدام  استان  صنعتی  شهرک های 
تصفیه خانه صنعتی در شهرک های صنعتی 
بندر انزلی، لاهیجان، سیاهکل، تالش، صومعه 
سرا، رضوانشهر، شفت، لوشان، رودسر و نقره 

ده آستانه اشرفیه نموده است.
وی با بیان اینکه در حال حاضر دو تصفیه خانه 
در شهرک های صنعتی سفیدرود و نالکیاشر 
لنگرود در حال احداث است، گفت: دو هزار 
و ۳۱۱ متر مکعب پساب صنعتی بر اساس 
این تصفیه خانه ها در ۱۰ موقعیت  ظرفیت 
استانی متصل به شبکه تصفیه خانه مرکزی 

در حال افزایش است.

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی استان 
تهیه شناسنامه HSE، ممیزی  گیلان گفت: 
صنعتی  واحدهای  ایمنی  سطح  بررسی  و 
ترغیب  به  منجر  استان  صنعتی  شهرک های 
و ایجاد بستر مناسب برای واحدهای تولیدی 
استان خواهد شد و پارامترهای زیست محیطی 
و آنچه که در تهیه ممیزی واحدهای صنعتی 
نحوه  پسماند،  مقدار  جمله  از  می رود  بکار 
خروجی،  فاضلاب  مقدار  پسماند،  مدیریت 
هوا،  کنترل  تجهیزات  تصفیه،  پیش  سیستم 
میزان سرمایه گذاری در بخش محیط زیست و...

در کاهش آلاینده ها موثر می باشد.
محبوبی ادامه داد: ممیزی ۶۷۳ واحد بهره بردار 
صنعتی در خصوص مدیریت پساب صنعتی و 
مدیریت پسماند و اتصال ۳۴۰ واحد صنعتی به 
شبکه فاضلاب، خوداظهاری توسط آزمایشگاه 

معتمد محیط زیست و کاهش آلاینده ها از 
طریق این آزمایشگاه ها و... از دیگر اقدامات 
انجام شده توسط شرکت شهرکهای صنعتی 

در این خصوص است.
وی پیشنهاد کرد که برای بررسی تخصصی 
آیتم های آلاینده و آنالیز پساب های صنعتی، 
گزارش  ارائه  و  جلسات  منظم  برگزاری 
امر  این  و  است  الزامی  تولیدی  حوزه  هر 
شرکت   HSE مشاورین  که  می شود  باعث 
اقدامات  بتوانند  استان  صنعتی  شهرک های 
مفیدتری در خصوص ایمنی، بهداشت، محیط 
زیست و انرژی واحدهای استان انجام دهند و 
با هم افزایی اداره کل صمت گیلان، اداره کل 
محیط زیست استان و ادارات ذیربط در زمینه 
امکان ارائه و بررسی وضعیت فعلی واحدهای 

صنعتی استان این امر محقق می شود.
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گیلان

با  نشست  در  رشت  شهرداری  سرپرست 
سوم  دوشنبه  که  ساز  مسکن  گذاران  سرمایه 
اینکه  بیان  با  شد،  برگزار   ۱۴۰۱ ماه  مرداد 
ساختمان  صنعت  عرصه  در  موجود  مشکلات 
بسیار زیاد است، اظهار داشت: در شهر رشت 
مسکن  سرمایه گذاری  در  خوبی  ظرفیتهای 
که  رشتی  برای  نیست،  زیبنده  و  دارد  وجود 
مدعی اولین ها می باشد چنین سرمایه گذارانی 

از سایر شهرهای کشور وارد شوند.
سرپرست شهرداری رشت ضمن اشاره به رواج 
بلند مرتبه سازی و همچنین مهاجرتهای بسیار 
زیادی که به این شهر می شود، اذعان کرد: این 
مهاجرت ها طبعا مشکلاتی را در حوزه ترافیک 
و پارکینگ برای شهر رشت ایجاد کرده است.

به  کرد:  اذعان  دانا  بین  خدمت  مجتبی  سید 
مشکلات سرمایه گذاران مسکن به ویژه در بحث 
صدور پروانه واقفم و از برخی استعلام هایی که 
در این زمینه می شود، رضایت ندارم و پیشنهاد 
را  تا جلساتی  میکنم کارگروهی تشکیل شود 

در این زمینه برای رفع مشکلات برگزار کند.
وی تقویت و افزایش ارتباطات سرمایه گذاران 
و  شد  خواستار  را  رشت  شهرداری  با  مسکن 
سرمایه  کنار  در  رشت  شهرداری  کرد:  اذعان 
گذاران مسکن ساز است و برای رفع مشکلات 
مضایقه  دارد  وجود  که  مانعی  و  آن ها  کار 

نمیکند.
سرمایه  به  خطاب  رشت  شهرداری  سرپرست 
که  زمان  هر  کرد:  اضافه  مسکن  گذاران 
خواستید جایی سرمایه گذاری کنید و احساس 

و  توافق  به  شهرداری  با  می توانید  که  کردید 
و  مشترک  همکاری  برای  ما  برسید،  تفاهم 

انعقاد قرارداد آمادگی داریم.
حوزه  در  اینکه  بر  تاکید  با  دانا  بین  خدمت 
پروژه های  رشت  شهرداری  سرمایه گذاری 
اذعان  دارد،  وجود  خوب  شرایطی  با  زیادی 
کرد: مراجعه سرمایه گذاران مسکن به سازمان 
هم  می تواند  رشت  شهرداری  سرمایه گذاری 
برای آن ها و هم برای شهرداری مثمرثمر واقع 

شود.

مسکن  گذاران  سرمایه  جلسه،  این  پایان  در 
و  چالش ها  موانع،  خصوص  در  هم  ساز 
صدور  جمله  از  خود  کاری  حوزه  مشکلات 
پروانه های ساختمانی، مباحث کمیسیون ماده 
صد و ماده پنج، اخذ پایان کار، مشکلات حوزه 
مدیریت  سالیانه،  عوارض  تعرفه  سازان،  نسق 
یکپارچه شهری و رفع موانع ساخت و سازها با 
رعایت ضوابط و قوانین مواردی را بیان داشته 
و درخواست کردند تا کارگروه انتقال تجربیات، 

مشکلات و آسیب شناسی تشکیل شود.

تشکیل کارگروهی برای رفع مشکلات 
حوزه ساخت و ساز

سید مجتبی خدمت بین دانا سرپرست شهرداری 
رشت، عصر روز گذشته سه شنبه ۲۸ تیر ۱۴۰۱ 
در جلسه شورای معاونین که با حضور معاونین، 
از روسای سازمانهای  مدیران مناطق و دو تن 
شهرداری رشت برگزار شد، اظهار داشت: تفویض 
اختیار در شهرداری رشت باید عملیاتی شود تا 
بنده به عنوان شهردار بتوانم برای جذب اعتبارات 

شهرداری در سطح ملی اقدام نمایم.
روشنایی  اصلاح  رشت  شهرداری  سرپرست 
ضمن  و  شد  خواستار  را  خرمشهر  کمربندی 
تاکید بر کاهش بروکراسی اداری و تسریع در 
کرد:  تصریح  شهرداری  پروژه های  اجرای  روند 
از آنجا که عملکرد شهرداری در سطح شهر با 
خدمات دهی دیده می شود، انتظار دارم موانع 

اجرای پروژه های شهری برطرف گردد.
ارتباط  برقراری  دانا  بین  مجتبی خدمت  سید 

لزوم سرعت بخشی به دو پروژه رینگ ۹۰ متری و 
تقاطع غیرهمسطح میدان ولی عصر )عج(

مدیریت  کارگروه  جلسه  در  زمانی  رضا 
پسماند که در سالن غدیر استانداری گیلان 
به  گیلان  استان  داشت:  اظهار  شد  برگزار 
دلیل موقعیت جغرافیایی، آب و هوا و حجم 
با  پسماند  و  زباله  حوزه  در  مسافران  ورود 

مشکلات عدیده ای مواجه است.
گیلان  زیست  محیط  از  حفاظت  مدیرکل 
کرد  ذکر  استان  عدیده  مشکل  را  پسماندتر 
و ضمن اشاره به چالش بزرگ سراوان رشت 
روزانه  می دهد  نشان  برآوردها  کرد:  عنوان 
زباله  تن   ۵۰۰ و  ۲ هزار  میانگین  به طور  و 
این  که  می شود  تولید  گیلان  استان  در 
حجم در موعد افزایش مسافرت ها به استان 

توجهی می یابد. قابل  افزایش 
زمانی با بیان اینکه از مجموع کل زباله های 
تولیدی روزانه در سطح استان گیلان حدود 
و  انهار  غیررسمی،  مراکز  به  تن  هزار  حدود 
رودخانه ها مدیریت می شود اذعان کرد: نفوذ 
را  آبهای زیرزمینی سلامت مردم  به  شیرابه 
به شدت در خطر قرار می دهد زیرا نگهداری 
زباله در مراکز فاقد تجهیزات و امکانات لازم 

بازیافت عملی مخاطره آمیز است. امحا و 
وی این موضوع را که عملیات بی خطرسازی 
پسماندهای  و  زباله  صد  در  صد  روی 
شد  یادآور  می شود،  انجام  بیمارستانی 
طبق  و  حاضر  حال  در  کرد:  اضافه  و 
پسماند  و  زباله  شده  زده  که  تخمین هایی 
دو  توسط  مطب ها  و  کلینیک ها  درصد   ۷۰

می شوند. بی خطرسازی  شرکت 
استان  زیست  محیط  حفاظت  مدیرکل 
را  پسماند  و  زباله  تهدیدات  با  مقابله  گیلان 
دستگاه ها،  همه  مشارکت  با  باید  که  عملی 
کارخانجات  شهرک ها،  تولیدی،  صنایع 
مدیریت  دهیاری ها  و  شهرداری ها  صنعتی، 
شود، ذکر کرد و گفت: دولت رویکرد بسیار 
بنابراین  دارد  پسماند  معضل  حل  به  خوبی 

باید از این ظرفیت استفاده بهینه شود.
در  رسمی  دفن  مرکز   ۲۶ وجود  زمانی 
شیوع  به  اشاره  با  و  شد  متذکر  را  گیلان 
زیست  آلودگی های  به  مرتبط  بیماری های 
در  چیزی  داد:  ادامه  پسماند  و  محیطی 
از آب فاضلاب های استان  حدود ۸۲ درصد 
گیلان وارد رودخانه و طبیعت و از آنجا وارد 
به همین علت بسیاری  دریای خزر می شود 
از مناطق استان به ویژه رودخانه های گیلان 

هستند. آلوده 
را  استان گیلان  در  زباله تر  تولید  وی حجم 
فرهنگ  ترویج  بر  تاکید  ضمن  و  خواند  بالا 
و  شهرها  بین  در  مبدأ  از  زباله  تفکیک 
به  کمتر  زباله  تولید  آموزش  و  روستاها 
متولی  و  مسئول  نهادهای  طریق  از  مردم 
موضوع  اهمیت  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان 
 ۱۹ گذشته  سال  از  گیلان،  در  پسماند 
در  کوتاهی  دلیل  به  بخشدار   ۴۱ و  شهردار 
پسماند  مدیریت  حوزه  در  وظایفشان  انجام 
معرفی  استان  قضایی  مراجع  به  زباله  و 

شده اند.

ورود ۸۲ درصـد از 
فاضلاب ها به طبیعت  
بسیـاری از مناطق 
گیلان آلوده هستند

نهاد شهرداری و سایر دستگاه ها  بین  مستمر 
به ویژه دستگاه های نظارتی را برای تسریع در 
اجرای پروژه ها لازم و ضروری خواند و اذعان 
نیست  زیبنده  رشت  مانند  شهری  برای  کرد: 
برخی  علت  به  آن  مهم شهری  پروژه های  که 
موانع پیش پا افتاده تعطیل شده و یا با کندی 
اجرا شود. وی عبور از اقدامات روتین و رویکرد 
روزمرگی در شهرداری رشت را خواستار شد و 
اضافه کرد: عمر اداری کوتاه است و سریع تمام 
میشود، بنابراین انتظار دارم از این فرصت مغتنم 
برای خدمت رسانی به شهروندان استفاده گردد.

سرپرست شهرداری رشت تسریع در عملیات 
اجرایی پروژه های رنگ آمیزی برای پویا نشان 
دادن هر چه بیشتر شهر در دید شهروندان را 
لازم و ضروری ذکر کرد و یادآور شد: برخی از 
مناطق شهری در حوزه روشنایی و رنگ آمیزی 

چه  هر  باید  که  دارند  ضعف هایی  محیطی 
سریعتر برطرف شود.

خدمات  معاون  از  همچنین  دانا  بین  خدمت 
سه  منطقه  مدیر  و  رشت  شهرداری  شهری 
جهت برگزاری جشن بزرگ عید غدیر در کنار 
آبنمای موزیکال بوستان ملت تشکر و قدردانی 
به  حوزه  این  در  اقدامات  باید  افزود:  و  کرد 
گونه ای پیش رود تا دیگر شاهد تعطیلی آبنمای 
موزیکال بوستان ملت نباشیم. وی ضمن ارائه 
راهکارهای لازم به معاونین و مدیران با هدف 
سرعت بخشی بر روند انجام امورات و پروژه ها 
تقاطع  پروژه  و  متری  رینگ ۹۰  داشت:  ابراز 
غیرهمسطح میدان ولی عصر )عج( دو پروژه ای 
است که از اهمیت بسیار بالایی برخوردار بوده 
و باید اقدامات لازم جهت تامین اعتبار و تسریع 

در اجرای آن ها در اولویت قرار گیرد.

اولین  عنوان  به  رشت  نام  حذف  پی  در 
در  ایران  خوراک شناسی  خلاق  شهر 
در  کرمانشاه  اشتباه  و جایگزینی  یونسکو 
این عنوان در بخش خبر و گزارش رسانه 
اعتراضی  بیانیه ای  رشت  شهرداری  ملی، 

به شرح زیر صادر کرد.
که  شده  اعلام  ملی  رسانه  توسط  اخیرا 
خلاق  شهر  تنهاترین  و  اولین  کرمانشاه 
شده  معرفی  یونسکو  در  ایران  خوراک 
این  حالیکه  در  است  رسیده  ثبت  به  و 
عنوان برای اولین بار به شهر رشت تعلق 
عنوان  به  رشت  شهر  هم  هنوز  و  یافته 
نماینده ایران پاسدار این عنوان در شبکه 

شهرهای خلاق یونسکو می باشد.
لازم به ذکر است که بنا به گواه تاریخ در 
آذر ماه سال ۱۳۹۴ و در خلال برگزاری 
بوکووا،  ایرنا  پاریس،  در  یونسکو  نشست 
 ۴۶ و  رشت  کرد  اعلام  یونسکو  دبیرکل 
شبکه  به  جهان  کشور   ۳۳ از  دیگر  شهر 

شهرهای خلاق جهان پیوسته اند.
در آن تاریخ، رشت اولین و تنهاترین شهر 
خوراک شناسی  حوزه  در  که  بوده  کشور 
در این زمینه ثبت شد. این در حالی است 
دوشنبه  روز  پاریس  در  یونسکو  دفتر  که 
شهر   ۱۴۰۰.۴۹ آبان   ۱۷ یعنی  نوامبر   ۹
جهان از جمله کرمانشاه را به عنوان شهر 

خلاق خوراک انتخاب کرد.
بر این اساس شهر رشت هنوز هم با قدرت 
در فهرست شبکه شهرهای خلاق خوراک 
نشست  که  طوری  به  دارد  قرار  یونسکو 
»تبادل اندیشه شهر خلاق« پنجشنبه ۲۶ 
عالی  نمایندگان  حضور  با   ۱۴۰۱ خرداد 
سازمان جهانی یونسکو در ایران از جمله 
ارتباطات و امور  امیر روشن معاون  دکتر 
در  یونسکو  ملی  کمیسیون  مشارکتهای 
برگزار  رشت  شهرداری  اجتماعات  سالن 
ایران  غذای  هفته  برگزاری  از  وی  و  شد 
و فرانسه در روآن فرانسه با مشارکت سه 
شهر خلاق از جمله شهر رشت خبر داد.

بودن  دارا  با  رشت  شهر  است،  گفتنی 
بیش از ۳۰۰ نوع غذای محلی در شبکه 
جای  یونسکو  خوراک  خلاق  شهرهای 
به  رشت  شهر  معرفی  علت  و  گرفته اند 
عنوان شهر خلاق خوراک شناسی، علاوه 
بر تعداد بسیار زیاد خوراک محلی، تنوع 
و  محلی  غذایی  فرآورده های  و  خوراک 
محلی  غذای  تولید  محور  فرآیند سلامت 

از مزرعه تا سفره است.
آن  در  که  گزارش  این  پخش  پی  در 
و  اولین  عنوان  به  کرمانشاه  شهرداری 
در  ایران  خوراک  خلاق  شهر  تنهاترین 
کرمانشاه  شهرداری  شد،  معرفی  یونسکو 
این  که  داشت  اظهار  تلفنی  تماس  در 
اتفاق  خبر  تحریریه  واحد  توسط  اشتباه 

افتاده است.
سید  توسط  نیز  مکاتبه ای  همچنین 
سرپرست  دانا  بین  خدمت  مجتبی 
شهرداری رشت با مدیرکل صدا و سیمای 
یونسکو  ملی  دبیرکل کمیسیون  و  استان 
و  اتفاق  این  پیگیری  ضمن  تا  شد  انجام 
اشتباهاتی  چنین  تکرار  از  خبر،  اصلاح 

جلوگیری به عمل آید.

اعتــراضـی  واکنـش 
شـهرداری به انتـشاریک 
گـزارش از صدا و سیما؛ 
شهر  اولیـن  کرمانشـاه 
خـــلاق خوراک نیست
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دانا سرپرست  بین  سید مجتبی خدمت 
مدیرکل  با  جلسه  در  رشت  شهرداری 
با  که  گیلان  استانداری  بحران  مدیریت 
حضور معاونین و مدیران شهرداری رشت 
برگزار شد، اظهار داشت: در مقطعی که 
زلزله سال ۱۳۹۶ گیلان اتفاق افتاد، شهر 
رشت مانند امروز دارای ساختمانهای بلند 
نبود و کلا بلند مرتبه سازی در این شهر 

چندان رواج نداشت.
تاکید  با  رشت  شهرداری  سرپرست 
و  خسارات  کاهش  برای  باید  اینکه  بر 
سایر  و  سیل  زلزله،  از  ناشی  مخاطرات 
حوادث غیرمترقبه در شهر همیشه آماده 
کاملا  بحثی  بحران  کرد:  تصریح  باشیم، 

در نشست سرپرست شهرداری رشت با مدیرکل مدیریت بحران استانداری گیلان:
امیر مرادی: مهمترین مورد بحرانی که ما را تهدید میکند، وقوع زلزله است

با اشاره به برگزاری دومین   رضا رسولی 
اسب  زیبایی  مسابقه  و  علمی  کنفرانس 
کاسپین، گفت: ما علاوه بر امور روزمره و 
خدمات حوزه شهری به شهروندان وظیفه 
عمیق  و  دقیق  مطالعه  یک  با  که  داریم 
عناصر هویتی و تاریخی شهر را بشناسیم 
و سعی کنیم که یک بازآفرینی مبتنی بر 
کارکرد و عملکرد تاریخ هویت شهرمان را 
تاریخی مردم  ارزش های  تا  باشیم  داشته 

در برنامه شهری رنگی نو داشته باشند.
ما  گفت:  ادامه  در  رضوانشهر  شهردار 
بخشی از مطالعات برندسازی شهر را انجام 
دادیم و به یکی از مهمترین عناصر هویتی 
شهر یعنی اسب کاسپین رسیدیم. طبیعتا 
به خاطر جایگاه ویژه ای که اسب در این 
دیار داشته، ما در مسیر توسعه معنادار با 
نگاه بازآفرینی شهر رضوانشهر میزبان یک 
مجمع بین المللی در رضوانشهر شدیم و 
در  عنصر  این  از  که  کرد  خواهیم  تلاش 
راستای برندینگ شهرمان استفاده کنیم.

وی خاطرنشان کرد: در همین راستا یک 
خواهیم  شهرمان  ورودی  در  یادگاری 
زنی  کلنگ  دولت  هفته  در  که  داشت 
کاسپین  دروازه  هم  آن  و  شد  خواهد 
پل  بهسازی  و  تعریض  با  که  بود  خواهد 
خواهد  ایجاد  پونل  از  رضوانشهر  ورودی 
متری  ده  کوچک  پل  یک  امروز  ما  شد. 
به  جدید  طرح  در  است  قرار  که  داریم 
دو پل مجزا با عرض مناسب مجموع ۶۰ 
متری افزایش پیدا کند و یادبودی از اسب 
کاسپین هم به عنوان خواستگاه این اسب 

در آنجا ایجاد خواهیم کرد.
رسولی در پایان گفت: اسناد مناقصه این 
پروژه به مبلغ ۷۹ میلیارد ریال در سامانه 
ستاد بارگذاری شده و تا کنون ۱۰ شرکت 
اسناد خریداری کردند و تا ۱۲ مرداد وقت 
وقت  مناقصه  پیشنهادات  ارسال  برای 

خواهد بود.

شهردار رضوانشهر خبر داد:
احــداث دروازه کاسپـین در 
ورودی رضوانشهر از سمت پونل

سعید محمد، مشاور رییس جمهور و دبیر 
اقتصادی  ویژه  و  آزاد  مناطق  شورایعالی 
هیأت  رییس  معارفه  و  تکریم  مراسم  در 
آزاد  منطقه  سازمان  مدیرعامل  و  مدیره 
با  انزلی  آزاد  منطقه  اینکه  بیان  با  انزلی 
وجوه ارزشمند متعدد و ظرفیت ویژه خود 
محسوب  کشور  ظرفیت  پر  آزاد  مناطق  از 
در  گرفتن  قرار  داشت:  اظهار  می شود؛ 
ظرفیت  و  شمال-جنوب  کریدور  مسیر 
دریای  حاشیه  کشورهای  با  کالا  مبادله 
این  ویژه  ظرفیت های  از  اوراسیا  و  خزر 
مورد  باید  که  می شود  محسوب  منطقه 

توجه بیشتری قرار گیرد.
به  بایسته  پرداخت  ازعدم  انتقاد  با  وی 
شمال- کریدور  فرصت های  و  ظرفیت ها 

این  فعال سازی  که  کرد  تصریح  جنوب 
حلقه  دو  رفع  به  معطوف  ترانزیتی  مسیر 
مفقوده در حال تکمیل و رفع است، اضافه 
به فرآیند تکمیل و  کرد: سرعت بخشیدن 
اتصال منطقه آزاد انزلی به خط ریل، باعث 
این  از  کالا  ترانزیت  افزایش حجم  و  رونق 
که  است  حالی  در  این  و  می گردد  مسیر 
این منطقه به خط ریلی وصل  بنادر  هنوز 
اساسی  کالاهای  اعظم  بخش  اما  نبوده 

کشور از این طریق وارد می شود.
مشاور رییس جمهور افزایش نقل و انتقال 
کسب  فضای  رونق  ساز  زمینه  را  کالا 
درآمدهای  و  بیشتر  اشتغالزایی  کار،  و 

مشاور رییس جمهور و دبیر شورای عالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی؛

ارسال طرح الحاق شهرک صنعتی سفیدرود، فرودگاه رشت و نقاط دیگر به منطقه آزاد انزلی

گیلان  شکوفایی  و  استان  مردم  عمومی 
صورت  مذاکرات  در  افزود:  و  کرد  اعلام 
و  اهمیت  بر  پوتین  ویژه  نماینده  با  گرفته 
فعال سازی  مسیر  در  کشور  دو  عزم جدی 
در  و  تأکید  کریدور شمال-جنوب  سریعتر 
این راستا با همکاری منطقه ویژه اقتصادی 
لوتوس آستراخان گام های خوبی به منظور 
شده  برداشته  فوق  ترانزیتی  مسیر  احیای 

است.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
براینکه دنیا منتظر تکمیل  تأکید  با  کشور 
باید  و  نمی ماند  کشورمان  زیرساخت های 
وزارت  ویژه  به  ربط  تمام دستگاه های ذی 
یکدیگر  با  افزایی  هم  در  شهرسازی  و  راه 
شمال-جنوب  کریدور  احیای  مسیر  در 
گام برداریم؛ به عملکرد مدیرعامل پیشین 
انزلی پرداخت و گفت: اکبری  منطقه آزاد 
مقدم فعالیت های خوبی را در حوزه تکمیل 
ریل  به خط  منطقه  این  اتصال  ملی  طرح 
سراسری و اسکله های بندر کاسپین انجام 
انزلی  آزاد  منطقه  اساس  برهمین  و  داده 
تولید  از  حمایت  و  صنعتی  زمینه های  در 
آزاد  مناطق  بهترین  از  کنندگان  صادر  و 

کشور محسوب می شود.
دکتر سعید محمد با اشاره به اینکه کمبود 
مهمترین  از  انزلی  آزاد  منطقه  در  زمین 
جذب  مسیر  در  منطقه  این  مشکلات 
همین  در  کرد:  اضافه  است  گذار  سرمایه 

سفید  صنعتی  شهرک  الحاق  طرح  راستا 
رود، فرودگاه رشت و نقاط دیگر به صورت 
مجلس  به  انزلی  آزاد  منطقه  به  منفصل 

شورای اسلامی ارسال شده است.
وی ارتقای جایگاه صنایع تبدیلی و فرآوری 
محصولات شیلاتی و کشاورزی با توجه به 
صنایع  بهمراه  گیلان،  استان  ظرفیت های 
اولویت های  مهمترین  از  را  محور  دریا 
به  افزود:  و  نمود  اعلام  انزلی  آزاد  منطقه 
منظور تسهیل و گسترش مبادلات تجاری، 
تأسیس بانک فرامرزی و بورس بین الملل 
فعالین  اختیار  به عنوان ظرفیت جدید در 
اقتصادی قرار می گیرد و ایجاد مناطق آزاد 
خزر  دریای  حاشیه  کشورهای  با  مشترک 

به ویژه روسیه در دستور کار قرار دارد.
همدلی  کارآمدی،  نقش  به  اشاره  با  وی 
مسیر  در  انسانی  نیروی  در  انسجام  و 
منابع  با  افزایی  آزاد، هم  مناطق  شکوفایی 
مدیریتی استان را زمینه ساز توفیق بیش 
گفت:  و  کرد  بیان  مناطق  این  پیش  از 
مسئولین  مابین  خوبی  همدلی  اکنون  هم 
در  گیلان  استان  نمایندگان  و  اجرایی 

ارتباط با منطقه آزاد انزلی وجود دارد.
دبیر شورایعالی مناطق آزاد و ویژه اقتصادی 
با قدردانی از زحمات اکبری مقدم،  کشور 
نظم و انظباط سازمان منطقه آزاد انزلی و 
مسائل  و  مانده  برجای  پروژه های  پیگیری 
حقوقی که گریبان منطقه را گرفته بود را 

را  آمادگیهای لازم  ما  اگر  و  جدی است 
برای مقابله و مواجهه با آن کسب نکنیم، 

حجم خسارت ها افزایش می یابد.
شهرداری  کرد:  اذعان  دانا  بین  خدمت 
سطح  و  ارتباطات  تعمیق  برای  رشت 
تعاملات خود با مدیریت بحران استانداری 
معاون  خود،  تام الاختیار  نماینده  گیلان 
برای  و  کرده  معرفی  را  شهری  خدمات 
تحقق این کار حتی در حوزه هزینه کرد 

نیز منابع اعتباری آمادگی دارد.
بحران  مدیریت  مدیرکل  مرادی  امیر 
استانداری گیلان نیز در این جلسه اظهار 
به گسل های موجود در  توجه  با  داشت: 
رشت و ساخت و سازهایی که در این شهر 

انجام شده است، مهمترین مورد بحرانی 
که ما را تهدید میکند، وقوع زلزله است.

مدیرکل مدیریت بحران استانداری گیلان 
استفاده از امکانات این نهاد و هماهنگی 
خدمات رسانی  برای  شهری  مدیریت  با 
مطلوب را مورد تاکید قرار داد و گفت: اگر 
شهرداری رشت این مطالبه را از مدیریت 
بحران داشته باشد، ما نیز از هیچ کمکی 

مضایقه نخواهیم کرد.
امیر مرادی تصریح کرد: با برقراری ارتباط 
و  بحران  مدیریت  کل  اداره  بین  موثر 
هرگونه  وقوع  از  پیش  رشت  شهرداری 
هیچگونه  بدون  لازم  اطلاعات  بحران 
مطالبه ای در حوزه های مختلف در اختیار 

مدیریت شهری رشت قرار می گیرد.
وی اذعان کرد: ماده ۱۸ قانون اعتبارات 
شهرداری  به  می تواند  بحران  مدیریت 
امکان جابه جایی  زیرا  رشت کمک کند، 
این اعتبارات و تخصیص آن به نهادهایی 
مانند شهرداری کاملا وجود دارد که این 
کار نیازمند تقویت ارتباطات بین مدیریت 

بحران و شهرداری است.
در پایان نیز گزارش کاملی از خطرات و 
بلایای طبیعی که استان گیلان را تهدید 
می کند و حوادث و مشکلاتی که تاکنون 
رشت  شهر  به  زیادی  خسارات  موجب 
بحران  مدیریت  سوی  از  است  گردیده 

استانداری گیلان ارائه گردید.

کرد  عنوان  وی  ویژگی های  مهمترین  از 
به  فرهادی  عیسی  انتصاب  خصوص  در  و 
مدیرعامل  و  مدیره  هیأت  رییس  عنوان 
سازمان منطقه آزاد انزلی تأکید کرد: انتخاب 

به  عنایت  با  ملی  توانمندی های  با  مدیری 
حساسیت های این منطقه، در دستور کار قرار 
داشت و باید باید هر روز با یک گام رو به جلو 

برای کشور و فرزندان این سرزمین برداریم.
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سخن نور

پیامبر اکرم )ص(
سفر کنید تا سلامت باشید و سود 

به دست آورید.

خبر

عیسی فرهادی مدیر عامل سازمان منطقه آزاد 
انزلی در مراسم تکریم و معارفه رییس هیأت 
مدیره و مدیرعامل سازمان که با حضور دکتر 
دبیر  و  جمهور  رییس  مشاور  محمد،  سعید 
همایش ها  مرکز  در  آزاد  مناطق  شورایعالی 
به  اشاره  با  برگزار شد،  نمایشگاهی منطقه  و 
منطقه  ویژه  ظرفیت های  و  موقعیت حساس 
آزاد انزلی اظهار داشت: زیرساخت های موجود، 
موقعیت استراتژیک و تغییر و تحولات جهانی 
بر مزیت ها و موقعیت های منطقه آزاد انزلی در 

سطح ملی و بین المللی افزوده است.
وی با ارائه تحلیلی از مفهوم مشارکت مردمی در 
حوزه های ولایت فقیه و مشارکت های سیاسی 
و فرهنگی در انقلاب اسلامی تصریح کرد: در 
مباحث اقتصادی، توسعه ای و امکانات رفاهی 
در شأن مردم کشورمان، باید زمینه مشارکت 
بیش از پیش مردم و فعالین اقتصادی را فرآهم 
نمود چراکه با توجه به شرایط کشور اجرای این 

مدیر عامل سازمان منطقه آزاد انزلی؛
همراهی و هماهنگی مدیران استانی باعث باز شدن گره های 

سرمایه گذاران می شود

چوک

خـرم ان روز کـز این منـزل ویران بروم
آسان جان طلبم و از پی جـانان بــروم
گر چـه دانم که بـه جایی نبرد راه غریب
مـن به بوی سـر ان زلف پریشان بـروم

حافظ

به مناسبت روز تامین اجتماعی، سید مجتبی 
رشت  شهرداری  سرپرست  دانا  بین  خدمت 
رضویان،  رمضانی،  نوری،  کارگرنیا،  همراه  به 
حسینی، عباس نژاد و کرنق رئیس و اعضای 
شورای اسلامی شهر رشت با علی حسین نژاد 
مدیرکل تامین اجتماعی گیلان دیدار و گفتگو 
رئیس  کارگرنیا  واثق  حسین  محمد  کردند. 
شورای اسلامی شهر رشت در این دیدار گفت: 
بیمه  حق  بابت  گذشته  از  رشت  شهرداری 
داشته  اجتماعی  تامین  به  دیونی  و...  پرسنل 
است که برنامه زمان بندی پرداخت آن توسط 
سرپرست شهرداری تعریف و در دستور کار قرار 

گرفته است.
رئیس شورای اسلامی شهر رشت اظهار کرد: 
تامین  از مجموعه  کرنق  کریمی  آقای حسن 
اجتماعی هستند که در این دوره به عنوان عضو 
شورای رشت نیز مشغول به خدمت می باشند 
مشکلات  رفع  پیگیر  ساعات  تمامی  در  و 
شهروندان در حوزه تامین اجتماعی و مباحث 
حوزه مدیریت شهری هستند که تلاشهای این 

همکار شورایی شایسته تجلیل است.
محمد حسین واثق کارگرنیا با تاکید به تعامل 
و ارتباط دو سویه ما بین تمامی دستگاه های 
تمامی  افزود:  رسان  خدمات  و  حاکمیتی 
دستگاه ها همانند حلقه های زنجیر به یکدیگر 
بیشتر  تعامل  این  اندازه  و هر  متصل هستند 
به  ماندگاری  و  ارزنده تر  خدمات  یقینا  باشد، 

مردم ارائه می شود.
تامین  قبال  به دیون شهرداری رشت در  وی 
اجتماعی اشاره کرد و گفت: شهرداری رشت 
تامین  قبال  در  دیونی  پرسنل  بیمه  بابت 
که  صحبتی  طی  و  دارد  عهده  بر  اجتماعی 
دانا  بین  مجتبی خدمت  سید  با  باره  این  در 
سرپرست شهرداری رشت انجام دادم، وی اعلام 
این دیون  برنامه زمان بندی پرداخت  کرد که 

تعریف و در دستور کار قرار گرفته است.
رئیس شورای اسلامی شهر رشت با اشاره به 
اینکه مردمان رشت شایسته دریافت بهترین 
خدمات هستند، افزود: شورا و شهرداری رشت 
اداره  با  مشترک  پروژه های  اجرای  آمادگی 
کل تامین اجتماعی گیلان را در راستای رفع 

مشکلات مردم و جامعه کارگری دارد.
سرپرست  دانا  بین  خدمت  مجتبی  سید 
شهرداری رشت نیز در این دیدار با تبریک فرا 
رسیدن هفته تامین اجتماعی و روز بهزیستی 
با  نهاد خدمتگزار  این  و همراهی  از همکاری 

مدیریت شهری تقدیر و تشکر کرد.

پرداخت  زمان بنـدی  تهیه 
به  دیون شهرداری رشـت 

تامین اجتماعی

مسکن  گذاران  سرمایه  صمیمی  نشست  در 
ساز با سید مجتبی خدمت بین دانا سرپرست 
مسکن  گذاران  سرمایه  رشت،  شهرداری 
مشکلات  و  چالش ها  موانع،  خصوص  در  ساز 
پروانه های  صدور  جمله  از  خود  کاری  حوزه 
و  صد  ماده  کمیسیون  مباحث  ساختمانی، 
حوزه  مشکلات  کار،  پایان  اخذ  پنج،  ماده 
مدیریت  سالیانه،  عوارض  تعرفه  سازان،  نسق 
و  داشته  بیان  را  مواردی  شهری  یکپارچه 
انتقال تجربیات،  درخواست کردند تا کارگروه 

مشکلات و آسیب شناسی تشکیل شود.

بلورچی در نشست سرپرست شهرداری رشت و سرمایه گذاران مسکن ساز:

سـرمایه گذاران مسکن ساز در دنیا از بازیگران اصلی 
هستند و باید در تصمیمات شهرداری نقش آفرین باشند

مسئله، بسیار حائز اهمیت است.
با اشاره  انزلی  مدیرعامل سازمان منطقه آزاد 
از  شده  تعیین  محور  اقتصاد  راهبردهای  به 
سوی مقام معظم رهبری ظرف بیش از یک 
موضوعات  اهمیت  بیانگر  که  گذشته  دهه 
اقتصادی است، مناطق آزاد را یکی از امکانات 
ارزیابی  اقتصادی کشور  توسعه  فرصت های  و 
انزلی  آزاد  منطقه  میان  این  در  و گفت:  کرد 
با بهره مندی از شرایط خاص متنوع همچون 
نزدیکی به پایتخت کشور، قرار گرفتن در مسیر 
کریدورهای بین المللی، همجواری با کشورهای 
حاشیه دریای خزر و اوراسیا؛ بهمراه آب و هوای 

خوب از ظرفیت های خوبی برخوردار می باشد.
وی به تجزیه و تحلیل اهمیت کریدور شمال 
کشورمان  اقتصادی  معادلات  در  جنوب   -
آن  تکمیل  و  پرداخته  منطقه  کشورهای  و 
به  عنایت  با  گفت:  و  کرده  ارزیابی  الزامی  را 
انزلی،  آزاد  منطقه  فرصت های  و  ظرفیت ها 

 همراهی و هماهنگی مدیران استانی باعث 
و  شده  گذاران  سرمایه  گره های  شدن  باز 
منطقه  این  طلایی  نقطه  به  رسیدن  زمینه 

را فرآهم می کند.
انزلی، دکتر  آزاد  مدیرعامل سازمان منطقه 
سعید محمد را ظرفیت بزرگی برای مناطق 
آزاد کشور برشمرد و با تقدیر از فعالیت های 
مدیریت  دوران  در  شده  انجام  ستودنی 
به  ایشان  حضور  خواستار  مقدم  اکبری 
عنوان عضو هیأت مدیره و مشاور مدیرعامل 

شد.
نیروی  بدنه  همکاری  و  همراهی  فرهادی 
انسانی منطقه آزاد انزلی را در مسیر تحقق 
اهداف ترسیم شده حائز اهمیت عنوان نمود 
و گفت: با تکیه بر پرسنل کارآمد، گره گشا 
و پاکدست و با رعایت سلسله مراتب اداری 
از  پیش  از  بیش  استفاده  جهت  در  باید 
ظرفیت های منطقه آزاد انزلی گام برداشت.

در این نشست، مصطفی بلورچی به نمایندگی 
از انجمن سرمایه گذاران مسکن ساز رشت ضمن 
گفت:  شهرداری  جدید  سرپرست  به  تبریک 
بخش  که  کسانی  آن  دارد  وجود  انتظار  این 
عمده ای از درآمد شهرداری متصل به آن هاست 
به ویژه در منطقه یک در تصمیماتی که گرفته 
می شود، نقش آفرین باشند. شما اگر هم اکنون 
پیشرفته ترین شهرهای دنیا را هم بررسی کنید 
درآمدی  حوزه  در  که  آن هایی  دید  خواهید 
شهرداری ها نقش دارند از بازیگران اصلی هستند. 
لذا ما انتظار داریم با تشکیل کمیته یا کارگروهی 

مشورتی، نظر مشورتی سرمایه گذاران مسکن ساز 
درآمد  از  عمده ای  بار  دهه  دو  از  بیش  که 
شهرداری بر دوش آن ها بوده تحت سازوکاری 
قانونی گرفته شود، چراکه مطمئنا آن کسانی 
که در کارهای اقتصادی موفق بودند و با وجود 
تمامی مشکلات کشور صنعت ساختمان را در 
می توانند  حتما  داشته اند  نگه  سرپا  شهر  این 
رشت  شهرداری  درآمد  افزایش  به  آینده  در 
کمیته  این  وجود  ماحصل  شاید  کنند،  کمک 
بازگشت اعتماد دوسویه و برون سپاری بخشی 

از فعالیتهای شهرداری و تسریع در امور باشد.

فرماندار شهرستان مرزی بندر آستارا در جلسه 
کمیته برنامه ریزی در فرمانداری این شهرستان 
به سال گذشته ۲۳  اعتبار نسبت  این  گفت: 
اعتبارات دولتی  و  یافته است  افزایش  درصد 
با لحاظ شاخص جمعیت تصویب می شود و 
افزایش این اعتبارات نشان از توجه ویژه دولت 
و  حساس  شهرستان  این  به  کرامت  و  کار 

استراتژیک گیلان است.
عنایت رضایی پور بیان کرد: این اعتبارِ حدودا 
۵۲ میلیارد تومانی به ۱۰۳ طرح عمرانی در 
حوزه های آب، ورزش و جوانان، آسفالت معابر 
روستایی، احداث خانه های بهداشت روستایی، 
رفع نقاط حادثه خیر راه های اصلی و فرعی و 
اختصاص  دار  اولویت  و  دیگر حوزه های مهم 

داده شده است.
تکمیل  با  اولویت  کرد:  اظهار  رضایی پور 
طرح های نیمه تمام است و مدیران دستگاه های 
اجرایی با پرداختن به ابعاد مختلف طرح ها، 
جذب اعتبارات مصوب را پیگیری و از توان و 
ظرفیت دکتر مرحبا نماینده پر تلاش مردم در 
مجلس شورای اسلامی برای تامین اعتبارات 

ملی استفاده کنند.
وی گفت: بندر آستارا به سبب موقعیت مرزی 
و گردشگری، نیازمند نگاه ویژه مدیران استانی 
و کشوری است و باید با توجه به کمبود منابع 
مالی، برنامه ریزی دقیق و مدیریت جهادی مد 

نظر مسئولان باشد.
نماینده عالی دولت در آستارا از مدیران این 
شهرستان خواست طرح های مهم نظیر تکمیل 
راه های روستایی و آب شرب را پیگیری و از 
ظرفیت بخش خصوصی و سازمان های مردم 
استفاده  آبادانی  و  عمران  جهت  در  نیز  نهاد 

کنند.
وی تصریح کرد: کمیته برنامه ریزی فقط برای 
با  باید  بلکه  اعتبارات نیست  توزیع و تقسیم 
برنامه ریزی صحیح و اصولی و ترسیم نقشه 
راه، بهترین نتیجه را داشت و با تدبیر درست 
و کار جهادی میتوان تا چندین برابر بهره وری 

را افزایش داد.
رضایی پور با تاکید بر لزوم پیگیری جدی جذب 
اعتبارات هر حوزه توسط مدیران دستگاه های 
در  که  دستگاهی  هر  کرد:  تصریح  اجرایی، 
بحث تخصیص اعتبار پروژه اش کوتاهی شود، 

بیانگر اهمال کاری همان دستگاه است.
اعتبارات ملاک  اینکه جذب  بیان  با  فرماندار 
آن ها  عملکرد  کارایی  و  دستگاه ها  ارزیابی 
قرار می گیرد، تصریح کرد: علاوه بر تخصیص 
دیگر  از  پروژه ها  اجرای  پیشرفت  اعتبارات، 

عوامل ارزیابی عملکرد دستگاه ها خواهد بود.
وی با بیان اینکه کارگروه تخصصی عمران و 
پیشرفت پروژه ها باید تشکیل شود و مجدانه 
در  داد:  ادامه  باشد،  پروژه ها  اجرای  پیگیر 
اجرای پروژه های سال جاری باید اولویت بندی 
که  اهمیت داری  پروژه های  لذا  گیرد،  صورت 
بر اساس نیاز و درخواست عمومی مردم است 

باید در اولویت قرار گیرد.
اعتبارات  ظرفیت  از  باید  داد:  ادامه  وی 
پروژه های  اجرای  جهت  در  شهرستانی 
در  می طلبد  که  شویم  بهره مند  شهرستان 

انتخاب پیمانکار هم دقت کنیم.

اختصـاص ۵۲ میلیارد 
تومـان بــرای ۱۰۳ 
پروژه عمرانی آستارا 


